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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget
Christiansborg 
1240 København K

Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev af 20. juni 2013 stillet mig følgende 
spørgsmål 187 alm. del, stillet efter ønske fra Per Clausen (EL), som jeg hermed skal 
besvare. 

Spørgsmål 187:

Kan ministeren oplyse, hvorledes rammen for solcelleområdet kan øges, såfremt de 
sparede midler fra biogasområdet overføres til solcelleområdet? 

Svar:

Der henvises til svar på spørgsmål 186

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard
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